
Vážené kolegyně, vážení kolegové, 
 
V souvislosti s vládou přijatým výhledem financování výzkumu a vývoje, který znamená 
faktické ohrožení existence Akademie věd České republiky, jsme se rozhodli připojit 
k výzvě některých ústavú AV ČR (MBÚ AV ČR v.v.i., ÚDU AV ČR v.v.i.) a zakládáme 
tímto Fórum Fyziologického ústavu AV ČR v.v.i., jehož hlavním úkolem bude 
informování zaměstnanců o aktuální situaci kolem financování AV ČR, komunikace s 
podobnými uskupeními na jiných ústavech a koordinace protestů. Obecně by Fórum mělo 
také sloužit jako informační centrum pro jakékoliv zájemce z řad zaměstanců 
Fyziologického ústavu, v.v.i.. Cílem tohoto uskupení je podpořit stanovisko vedení 
Akademie věd ČR, Akademického senátu AV ČR a iniciativu pracovníků Ústavu dějin 
umění AV ČR, v .v. i., a připojit se svou účastí i organizací k nezbytným akcím projevů 
nesouhlasu s rozhodnutím vlády ČR, které dle našeho názoru poškodí vědu a výzkum v 
ČR. Jsme připraveni spolupracovat se zástupci dalších ústavů. Založení fóra je projeven 
naší nespokojenosti se současným hodnocením vědy a výzkumu a potlačováním 
základním výzkumu na úkor výzkumu aplikovaného.  
 
Vedení Fyziologického ústavu AV ČR v.v.i. bylo o vzniku tohoto Fóra informováno a 
plně jej podporuje. 
 
Podle našeho názoru může takto drastické snížení rozpočtu vést k likvidaci AV ČR jako 
celku, a proto je v zájmu nás všech, aby došlo ke změně dosavadního směru. Apelujeme 
proto na všechny zaměstnance, aby situaci kolem financování vědy a výzkumu v České 
republice věnovali patřičnou pozornost.  
 
Neváhejte se na nás, prosím obrátit s jakýmikoliv nápady či návrhy! 
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